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Wat er verder te melden Valt

Het volgende spinnencongres zal in Genève plaatsvinden van - september 1995. De eerste

circulaire zal iedereen hebben ontvangen en ook de tweede is inmiddels rondgestuurd. Wie

zich nog wil opgeven kan dat natuurlijk nog doen. Opgave formulieren zijn bij mij te

verkrijgen. - P.J. van H. ■

Het Europese congres van 1994, in Ceske Budejovice, Slowakije, was een geslaagde

bijeenkomst te noemen. Door omstandigheden waren er maar weinig Nederlanders, maar

natuurlijk destemeer Tsjechen en Slowaken. De organisatie was in handen van een groep

mensen onder leiding van Vlastimil Ruzicka en alles liet dus gesmeerd. Een goede zaal voor de

lezingen, veel ruimte om met iedereen te praten, goede bijdragen van vele collega’s, en

uitstekende logeergelegenheid op de campus zelf. Voor het ontbijt moest je net iets verder

lopen en daar heb ik voor het eerst van mijn leven lauwe thee (met suiker) uit een kraan

getapt als drank bij het ontbijt. Voor mij was dat uitstekend te drinken, maar wie thee

zonder suiker prefereert of met een beetje melk was het waarschijnlijk even afzien. Maar

als dat de ergste dissonant was, dan begrijpt U wel dat het congres geslaagd was.

Er waren diverse excursies o.a. naar het kunstmatige visvijvergebied rond het fraaie

stadje Trebon, dat zelf natuurlijk ook excursiedoel was. Ook werd Sumava bezocht, een oud

“oerbos” (Virgin Forest) tegen de grens met Beieren aan, een behoorlijk groot stuk

“natuur”bos met een hoog hek er omheen, niet alleen om de mensen, maar vooral om de

herten eruit te houden! Voor liefhebbers was er een bezoek aan de beroemde Budweiser

bierbrouwerij, aan een grafietmijn, naar Ceske , en de laatste dagen naar een kalksteen-

gebied en naar Praag. Maar toen was ik al door naar Slowakije.


